
P R O G R A M
of the 4th International Scientifi c Conference on 

Innovations in Digital Economy:
SPBPU IDE-2022

October 27-28, 2022 (Moscow time)

Venue at the Peter the Great St. Petersburg
Polytechnic University,

50 Novorossiyskaya Str., 50th studying building
(Ploshchad Muzhestva metro station)

Hall 2402

Time

10:00 – 10:30 Opening ceremony 

Klochkov Yury Sergeevich, Doctor of Technical Sciences, Associate professor, Vice-Rector for 
Scientific and Organizational Activities, Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University, 
Russia

Vrublevskaya Maria Viktorovna, Head of the Department of Strategic Planning and Development 
Programs, Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University, Russia

Shchepinin Vladimir Engelevich, Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor, Director 
of the Institute of Industrial Management, Economics and Trade, Peter the Great St. Petersburg 
Polytechnic University, Russia

Okilov Ismoil Saidamirovich, Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Dean of the 
Faculty of Economics and Management, Russian-Tajik (Slavonic) University, Tajikistan

Ceremonial signing of the Roadmap for cooperation in the field of economics and management between the 
Faculty of Economics and Management of Russian-Tajik (Slavonic) University and the Institute of Industrial 
Management, Economics and Trade of Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University for 2022-2027.

Mirazizov Abdullo Habibovich, Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Head of the 
Department of Finance and Credit, Russian-Tajik (Slavonic) University, Tajikistan

Mohammed Ali Berawi, Doctor of Philosophy, Professor, Director of Center for Sustainable 
Infrastructure Development (CSID) Universitas Indonesia, director of ASEAN University Network – 
Sustainable City and Urban Development (AUN-SCUD), Indonesia

OCTOBER 27, 2022



Time

Rodionov Dmitrii Grigorievich, Doctor of Economic Sciences, Professor, Director of the Graduate 
School of Industrial Economics, Peter the Great Polytechnic University, Russia

10:30 – 12:30 Plenary session:

10:30 – 11:10
Catherine Gospodarik, Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Head of the 
Analytical Economics and Econometrics Department, Belarussian State University, Belarus 

The keynote speech: “Bipolar digital globalization” (online in English)

11:10 – 11:50

Nelly Akylbekova, Doctor of Economic Sciences, Associate Professor, Vice-Rector for Science, 
International academy of management, law, finance and business, Kyrgyzstan 

The keynote speech: “Socio-demographic aspects of population migration of the Kyrgyz Republic” 
(online in Russian with translation)

11:50 – 12:30

Olesya Perepechko, Candidate of Economic Sciences, Associate Professor at the Graduate School 
of Industrial Economics, Peter the Great St. Peterburg Polytechnic University, Russia; Member of 
the Europe MSR Board, International Valuation Standards Council (IVSC), London

The keynote speech: “Valuation of Intangible Assets as a Tool to Protect Business” 
(at venue in English)

12:30 – 13:00 Coffee break (coworking space on the 2nd floor)

13:00 – 16:00
Round Table “Best practices of digital modelling and system engineering in complex technical and 
socio-economic systems”

OCTOBER 28, 2022            POSTER SESSION DAY

Conference sections:

•	 Economic efficiency and social consequences of digital innovations implementation

•	 Regional innovation systems and clusters as drivers of the economic growth during the   		
Fourth Industrial Revolution

•	 Industrial, service and agricultural digitalization

•	 Response of an educational system and labor market to the digital-driven changes in the 		
economic system

•	 Digital transformation trends in the government sector

•	 Digital transformation in the financial sector



П Р О Г Р А М М А
4ой Международной научной конференции

по инновациям в цифровой экономике:
SPBPU IDE-2022

27-28 октября 2022 (время московское)

Время

10:00 – 10:30 Церемония открытия

Клочков Юрий Сергеевич, д.т.н., доцент, проректор по научно-организационной деятельно-
сти, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, Россия

Врублевская Мария Викторовна, начальник Управления стратегического планирования и 
программ развития, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, 
Россия

Щепинин Владимир Энгелевич, к.пед.н., доцент, директор Института промышленного менед-
жмента, экономики и торговли, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра 
Великого, Россия

Окилов Исмоил Саидамирович, к.э.н, доцент, декан Факультета экономики и управления, 
Российско-Таджикский (Славянский) университет, Таджикистан 

Торжественное подписание Дорожной карты сотрудничества в области экономики и управления на 
2022-2027 годы между Факультетом экономики и управления Российско-Таджикского (Славянского) 

университета и Институтом промышленного менеджмента, экономики и торговли Санкт-Петербургского 
политехнического университета Петра Великого.

Миразизов Абдулло Хабибович, к.э.н., доцент, заведующий Кафедрой финансы и кредит, 
Российско-Таджикский (Славянский) университет, Таджикистан 

Мохаммед Али Берави, доктор философии в области управления инновациями, профессор, 
директор Центра устойчивого развития инфраструктуры (CSID) Университета Индонезии, 
директор Сети университетов АСЕАН - Устойчивый город и городское развитие (AUN-SCUD), 
Индонезия

27 ОКТЯБРЯ 2022

Санкт-Петербургский политехнический
университет Петра Великого,

Новороссийская ул., д. 50, 50-ый учебный корпус 
(станция метро «Площадь Мужества»)

Зал 2402



Time

Родионов Дмитрий Григорьевич, д.э.н., профессор, директор Высшей инженерно-экономи-
ческой школы, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, Россия

10:30 – 12:30 Пленарное заседание:

10:30 – 11:10
Екатерина Господарик, к.э.н., доцент, заведующая кафедрой аналитической экономики и 
эконометрики, Белорусский государственный университет, Беларусь 

Ключевая речь: “Биполярная цифровая глобализация” (онлайн на английском)

11:10 – 11:50

Нелли Акылбекова, д.э.н., доцент, проректор по научной работе, Международная академия 
управления права, финансов и бизнеса, Кыргызстан 

Ключевая речь: “Социально-демографические аспекты миграции населения Киргизской 
Республики” (онлайн на русском языке с переводом)

11:50 – 12:30

Олеся Перепечко, к.э.н., доцент Высшей инженерно-экономической школы, Санкт-Петер-
бургский политехнический университет Петра Великого, Россия; Член Европейского совета 
MSR, Совет по международным стандартам оценки (IVSC), Лондон

Ключевая речь: “ Оценка нематериальных активов как инструмент защиты бизнеса”  
(на английском)

12:30 – 13:00 Кофе-брейк (зона коворкинга на 2 этаже)

13:00 – 16:00
Круглый стол “Best practices of digital modelling and system engineering in complex technical 
and socio-economic systems”

Секции конференции: 

•	 Economic efficiency and social consequences of digital innovations implementation

•	 Regional innovation systems and clusters as drivers of the economic growth during the   		
Fourth Industrial Revolution

•	 Industrial, service and agricultural digitalization

•	 Response of an educational system and labor market to the digital-driven changes in the 		
economic system

•	 Digital transformation trends in the government sector

•	 Digital transformation in the financial sector

28 ОКТЯБРЯ 2022            ДЕНЬ ПОСТЕРНОЙ СЕССИИ 


